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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Protokół nr XI/2025 

 

Posiedzenie w dniu 24 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:55 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus. 

Stwierdziła, że Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 

Marek Radom, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Inwestycji  Aleksander Gacek, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Gospodarowania 

Przestrzennego Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w 

Prudniku Barbara Tobik, Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 1 Ewelina Langfort, 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela Drohomirecka, Dyrektor Zespołu 

Szkolno – Przeszklonego w Moszczance Małgorzata Tuz, Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska, Dyrektor Zespołu Szkolno 

Przedszkolnego w Szybowicach Franciszek Dendewicz, Dyrektor Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Dąbrówka w Prudniku Barbara Starzyk – Jarosch, Dyrektor Agencji Sportu i 

Promocji Małgorzata Halek. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

w dniu 27.01.2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

2. Sprawozdania z działalności placówek oświatowych za rok 2024 w tym: 

a) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) 

Informacje zawarte w druku omówiła Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół w Prudniku Barbara 

Tobik. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

b) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Ewelina Langfort.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że od września 2025 r. w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym ma ruszyć żłobek. Zapytał na jakim etapie są przygotowania? Czy faktycznie 

od września żłobek ten będzie funkcjonował? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski  oznajmił, że na koniec czerwca planowane jest 

wykonanie dokumentacji. Wówczas będzie zgoda na rozbudowę i rozpocznie się inwestycja.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał kiedy rozpocznie się nabór do żłobka, a nie do oddziału 

żłobkowego? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski powiedział, że nabór do żłobka najprawdopodobniej 

odbędzie się na początku następnego roku kalendarzowego. Dodał, że jak już będzie zgoda na 

rozbudowę planuje się 5 i 6-latki przenieść do szkoły, natomiast cały żłobek przenieść do 

przedszkola i wtedy część żłobkowa będzie wolna i wówczas będzie mógł się rozpocząć 

remont. Plan jest taki, że prace rozpoczną się w granicach lipca.  

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że sprawozdania są bardzo obszerne, jednak 

dobrze byłoby, gdyby dyrektorzy poszczególnych placówek zaznaczyli problemy z jakimi się 

borykają, jakie są perspektywy na przyszłość, jakie są obawy i odczucia w czym gmina może 

pomóc.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak przedstawia się harmonogram rozbudowy szkoły na 

klasy 4-8? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że trwają uzgodnienia PFU z projektantami, 

którzy mają wykonać dokumentację.  

Radny Ireneusz Licznar zapytał  skąd wynika tak gwałtowny wzrost w wysokości dotacji 

przedszkolnej  między latami 2023 i 2024?  

Dyrektor placówki Ewelina Langfort  oznajmiła, że różnica ta wynika ze wzrostu liczby 

dzieci z orzeczeniami różnego typu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

c) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178) 

Informacje w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przeszklonego nr 2 Izabela 

Drohomirecka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

d) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w 

Szybowicach Franciszek Dendewicz. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała z czego wynika 100% wzrost kosztu 

utrzymania ucznia w szkole w Szybowicach? 

Dyrektor Franciszek Dendewicz oznajmił, że koszt ten jest wynikiem kilku czynników _ 

niżu demograficznego - zmniejszająca się liczba uczniów w szkole wpływa na rozkład 

kosztów stałych (np. administracyjnych, energetycznych, utrzymania budynków) na mniejszą 

liczbę osób, co naturalnie podnosi koszt przypadający na jednego ucznia oraz ogólnopolskiej 

podwyżki płac dla nauczycieli, które zwiększają koszty zatrudnienia kadry pedagogicznej, co 

również wpływa na wyższy koszt utrzymania ucznia w szkole.  Dyrektor zaznaczył również, 

że niektórzy uczniowie, mimo że formalnie należą do szkoły w Szybowicach, uczęszczają do 

innych placówek, co zmniejsza liczbę uczniów w szkole, a tym samym podnosi jednostkowe 

koszty. 

Radni podjęli dalszą dyskusję dotyczącą konieczności analizy systemu edukacji oraz 

czynników, które wpływają na wybory rodziców przy wyborze szkoły, co może obejmować 

zarówno aspekty jakościowe, jak i ekonomiczne. Warto zauważyć, że w kontekście niżu 

demograficznego oraz dostępności różnych placówek edukacyjnych, sytuacja finansowa szkół 

może się różnić w zależności od liczby uczniów i ich rozkładu w poszczególnych 

placówkach. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179).  



4 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

e) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Rudziczce Anna Tuła – Nowacińska. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała czy, w związku z remontem budynku 

przedszkola  w Mieszkowicach, zapadła już decyzja i czy są koncepcje dotyczące otwarcia 

przedszkola w Mieszkowicach?   

Dyrektor Anna Tuła – Nowacińska oznajmiła, że demografia wszędzie wygląda podobnie.  

W Mieszkowicach edukacje od września miałoby rozpocząć 7 dzieci, jednak nabór jest 

otwarty i rodzice będą zachęcani do tego, aby tam zapisać dzieci.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała czy jest już zaplanowane wyposażenie 

obiektu w Mieszkowicach? 

Dyrektor Anna Tuła – Nowacińska poinformowała, że proces związany z otwarciem 

przedszkola w Mieszkowicach znajduje się jeszcze na etapie kosztorysowania wyposażenia. 

Dodała, że wkrótce zwróci się z prośbą do Rady Miejskiej o dofinansowanie tego 

wyposażenia, co jest niezbędne do uruchomienia przedszkola. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała Wiceburmistrza Wiesława Koperskiego, 

czy istnieje szansa na zabezpieczenie środków na ten cel.  

Wiceburmistrz Wiesław Koperski zapewnił, że będzie wspierał Dyrektora w realizacji tego 

przedsięwzięcia i podejmie działania, aby oddział mógł rozpocząć swoją działalność jak 

najszybciej. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

f) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 

181). 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Moszczance Małgorzata Tuz.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus analizując wszystkie sprawozdania poprosiła o 

wyjaśnienie z czego wynika rozbieżność w stawkach za obiady od 6 do 9 zł w 

poszczególnych placówkach? 

Dyrektor Małgorzata Tuz oznajmiła, że stawka w szkole w Moszczance wynosi 8 zł. 

Wynika ona z kalkulacji. Przekalkulowane zostały koszty utrzymania zarówno w przeszkolu 
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jak i w szkole. Okazuje się, że porcja żywieniowa w szkole jest większa niż w przedszkolu, 

jednak w przedszkolu dochodzi również koszt śniadania. Dlatego stawka żywieniowa jest 

taka sama w przedszkolu jak i w szkole.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 181).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

g) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku Barbara Starzyk - Jarosch.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183) 

Radny Zygmunt Trojniak poprosił o wyjaśnienie pkt. 7 uzasadnienia „Dokonuje się 

zwiększenia dochodów w dziale 852 w § 0830 o kwotę 86.400,00 zł z tytułu odpłatności za 

pobyt w Domu Dziennego Pobytu” oraz pkt. 17 „Dokonuje się zwiększenia wydatków w 

dziale 852 rozdziale 85295 o kwotę 489.002,00 zł z przeznaczeniem na finansowanie 

utrzymania budynku przy ul. Tkackiej przeznaczonego na Dom Dziennego Pobytu Senior+, 

dwa kluby Senior oraz placówki wsparcia dziennego”. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że pkt. 7 dotyczy zwiększenia dochodów za 

odpłatność za pobyt w domu Dziennego Pobytu, natomiast pkt 17. dotyczy finansowania 

utrzymania budynku, w skład której wchodzą takie wydatki jak wynagrodzenia, zakup 

wyposażenia, energia czy usługi pozostałe.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię pkt. 13 uzasadnienia „W wyniku zebrania 

wiejskiego Sołectwa Dębowiec dokonuje się likwidacji zadania realizowanego w ramach 

Funduszu Sołeckiego pn. „Remont drogi gminnej w Sołectwie Dębowiec” w dziale 600 

rozdziale 60016 o kwotę 4.500,00zł. Pozyskane środki przeznacza się na nowe zadanie pn. 
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„Zakup pompy i agregatu prądotwórczego dla Sołectwa Dębowiec” w dziale 754 rozdziale 

75412 w kwocie 4.500,00 zł” . Zapytał przez kogo obsługiwany będzie ten agregat i do czego 

będzie on wykorzystywany? Zapytał również czy nie lepiej przekazać taki sprzęt do jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak oznajmił, że gmina nie może podejmować decyzji w sprawie wniosków złożonych 

przez sołectwa dotyczących wykorzystania środków przeznaczonych na realizację zadań 

własnych gminy. Jeśli chodzi o obsługę sprzętu pozostanie ona w gestii mieszkańców. Nie 

jest to urządzenie na tyle skomplikowane, aby mieszkańcy nie byli w stanie ich obsłużyć.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że musi być osoba, która będzie sprawowała 

nadzór nad sprzętem, aby nie trafił w ręce osoby postronnej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak oznajmił, że finalnie nadzór nad sprzętem będzie sprawowała pani sołtys, a do 

obsługi będzie angażowała wykwalifikowane osoby z terenu sołectwa.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus poprosił o wyjaśnienie pkt. 14 uzasadnienia 

„Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków bieżących w dziale 754 rozdziale 75478 o 

kwotę 181.510,98zł związanych ze zmianą klasyfikacji środków na usuwanie skutków 

powodzi”. Zapytała czego ta kwota dotyczy? O jakich skutkach powodzi mowa? 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że w tym punkcie zamienia się środki odnośnie 

klasyfikacji, które gmina otrzymała na usuwanie skutków powodzi. Pierwotnie były one w 

dziale 754 rozdział 78 jako wydatki bieżące, a w tej chwili zamienia się te wydatki na 

konkretne zadania, które są wymienione w uchwale.  

Radny Zygmunt Trojniak oraz radny Stanisław Mięczakowski podjęli dyskusje dotyczącą 

możliwości rozdysponowania nadwyżki budżetowej. 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że nadwyżka budżetowa przechodzi przede wszystkim 

na zaspokojenie najważniejszych potrzeb gminy. Dodała, że jest propozycja, aby kwotę, która 

pozostała z nadwyżki przeznaczyć na podwyżki dla pracowników. 

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że podwyżki są istotnym elementem i 

powinny być zabezpieczone  w budżecie niezależnie od nadwyżki.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, 

Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek 

 

4. Gospodarowanie mieniem: 

Uchwały z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy 

Dorota Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Wiesław Zawiślak 



8 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar, Andrzej Włosek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190) 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191) 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192) 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193) 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194) 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195) 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196) 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197) 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 198) 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199) 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200) 

Radni głosowani blokiem projekty uchwał od numeru 188-200,  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188-200).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 
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Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) 

Radny Ireneusz Licznar zapytał czy dzierżawa placu nie będzie kolidować z ewentualnym 

remontem hali obuwnik? 

Dyrektor ASiP Małgorzata Halek oznajmiła, że jeśli będzie kolidować, to umowa może 

zostać w każdej chwili rozwiązana.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała jaka jest stawka za najem? 

Dyrektor ASiP Małgorzata Halek poinformowała, że zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza z 

2020 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek czynszu czynsz za plac manewrowy wynosi 

1,80 zł/m2. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

t) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Dyrektor ASiP Małgorzata Halek poinformowała, że na sesji zostaną wprowadzone jeszcze 

trzy uchwały dotyczące oddania w najem części hali sportowej przy ul. Nad Złotym Potokiem 

52 w Łące Prudnickiej. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka Kaszoid.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" 

(druk nr 206) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego 

"Wspieraj Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk.  
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Wyjaśniła, że od trzech lat prowadzony jest program „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025, ma na celu zapewnienie bezpiecznego funkcjonowania osobom w wieku 60 lat i więcej. 

Program ten przewiduje zapewnienie usługi wsparcia oraz poprawę poczucia bezpieczeństwa 

i możliwość samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez 

dostęp do tzw. „opieki na odległość”. Dzięki programowi, gmina zapewni całodobową 

teleopiekę dla starszych mieszkańców. Szczególnie istotne jest to dla osób mieszkających 

samotnie. Usługa teleopieki ma pozytywny wpływ na zdrowie psychiczne i fizyczne osób 

starszych. Zapewnia również możliwość otrzymywania wsparcia przez całą dobę. Dzięki 

zdalnym usługom, gmina może objąć wsparciem większą liczbę seniorów. 

Teleopieka jest kluczowym narzędziem w procesie deinstytucjonalizacji systemu opieki 

społecznej, co doskonale wpisuje się w kierunek rozwoju strategii krajowej polityki 

społecznej. Program „Korpus Wsparcia Seniorów” był realizowany przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Prudniku w formie tzw. „opieki na odległość” przez minione trzy lata 

w związku z powyższym podjęcie stosownej uchwały umożliwi jego kontynuację. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała ile osób w poprzednich dwóch latach 

uczestniczyło w takiej akcji? 

Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że początkowo 80, w poprzednim roku 

100 i w tym roku OPS również aplikuje o 100 opasek.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała jak procentowo rozkłada się ilość osób 

korzystających z tego typu pomocy? Czy są to osoby z terenu miasta czy z obszarów 

wiejskich?  

Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że jest to mniej więcej 50/50 zarówno na 

wsi jak  i w mieście.  

Radny Mieczysław Partyczny poruszył temat problemów z zasięgiem opasek. Oznajmił, że 

w latach poprzednich mieszkańcy, którzy je posiadali  mieli problem z możliwością ich 

obsługi.  

Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk powiedziała, że nowe opaski, o które teraz zabiega, 

będą połączone również z telefonem osoby upoważnionej, czyli np. dziecko osoby chorej 

będzie miało dostęp do informacji odnośnie stanu zdrowia rodzica.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jakie jest zapotrzebowanie na tego typu opaski? 

Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk oznajmiła, że póki co zapotrzebowanie zostało 

zgłoszone na maksimum.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowane.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj 

Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) 

Projekt uchwały omówił naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki 

Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 212) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki 

Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 212).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus oznajmiła, że w ostatnich dniach odbył się 

przetarg na realizacje inwestycji w zakresie rozwoju infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w 

rejonie ul. Maczka i Andersa. Zapytała czy doszło już do podpisania umowy? Jeśli nie to w 

jakim terminie można się spodziewać? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że musi zapytać o to naczelnika Wydziału Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała jak wygląda system wynagradzania 

strażaków OSP za udział w akcjach ratowniczych? Czy ustalona jest stawka godzinowa i na 

jakich zasadach jest określana? 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że pytanie to należy skierować do GCR. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus oznajmiła, że w takim razie złoży interpelację w 

tym temacie. 
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Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że w tamtym roku procedowana była uchwała w 

tym temacie i wówczas stawka godzinowa wzrosła z 16 złotych do 20 złotych za godzinę 

uczestnictwa w akcji. 

Radny Andrzej Włosek poprosił o pochylenie się nad powrotem do tematu komisji 

wyjazdowej mającej na celu określenie stanu rowów, cieków wodnych oraz mostów.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus oznajmiła, że komisja miała być powołana w 

związku ze stratami powstałymi podczas powodzi i na bieżąco jest to połączone z aplikacją.  

Dodała, że jeśli propozycja radnego ma stanowić odrębną komisję to nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby członkowie komisji raz jeszcze objechali newralgiczne miejsca.  

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski oznajmił, że  komisja pracowała od początku i 

wprowadzała dane do aplikacji. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby przedstawiciele Komisji  ds. 

Wsi obyli wizję lokalną w terenie.  

Radny Stanisław Mięczakowski zaproponował organizację wyjazdów przedstawicieli 

Komisji ds. Wsi wraz radnymi Komisji Budownictwa, aby stworzyć również harmonogram 

budowy i remontów dróg.  Z odbytych wizji powstaną protokoły, które będą dokumentami 

mówiącymi o tym w jakim kierunku radni chcą podążać. Radny zaproponował terminy 14 

marca oraz 21 marca 2025 r.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus poprosiła sołtysów o zweryfikowanie potrzeb w 

poszczególnych sołectwach.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus  

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


